

## **RENUNGAN KED UNTUK BULAN DISEMBER 2017**

### **TEMA UTAMA : MENJADI MURID-MURID HARAPAN**

#### **Sub-tema: Kristus adalah Harapan**

#### **Lagu Pembukaan :**

**Doa pembukaan :** Menjemput ahli KED untuk mengucapkan doa pembukaan.

#### **DIALOG**

##### **Apabila dunia berada dalam keadaan huru-hara.**

Dunia berada dalam keadaan huru-hara. Terdapat sekurang-kurangnya 622 serangan penganas dari Januari hingga Jun 2017 di planet bumi ini. Dan ini bukan perkembangan baru. Kekejaman peperangan dunia masa lalu, sejarah konflik berterusan di timur tengah, imperialisme kuasa-kuasa Eropah, gelombang penganiayaan dan pembersihan etnik - semua isu ini bermula sejak beratus-ratus malah ribuan tahun.

Kita ingin mempercayai bahawa kita telah tercerahkan, bahawa kita telah berkembang melalui cara kekerasan kita, tetapi kita telah terjebak. Kita manusia. Kita telah patah. Kita sentiasa bertikai, selalu berperang, selalu dalam keadaan huru-hara.

##### **Apakah ada harapan ?**

Hampir dua ribu tahun yang lalu, orang bertanya soalan yang sama. Anda lihat, Yesus memahami bahawa bukan saja penganas yang telah hilang dan patah dalam dosa. Adalah Kita semua . Kita semua telah tersesat. Kita semua tunduk kepada kebanggaan, nafsu, untuk marah. Kita semua telah berbohong dan menggunakan penipuan untuk mendapatkan kelebihan berbanding orang lain. Kita semua gagal. Kita semua telah merosakannya.

Yesus tidak membetulkan masalah terbesar di dunia dengan sekatan tentera yang serba lengkap, tetapi dia melakukannya dengan salib dan sebuah makam kosong. Kemudian dia bangkit semula dan menugaskan jemaat untuk melaksanakan perintah khasnya - pergi ke seluruh dunia dan beritahu setiap orang dan kumpulan untuk memberitakan Kabar Gembira !

Walau bagaimanapun, bersama-sama dengan semua orang, kita terperangkap dalam segala jenis penipuan - moral, agama, politik, atau sebaliknya - kita perlu mencari keamanan dan harapan peribadi melalui hubungan peribadi dengan Yesus. Dia menjemput kita dan mengalu-alukan kita kembali untuk berharap.

Dan Paus Fransiskus memimpin kita untuk merenungkan harapan dalam mesej kedatangannya pada tahun 2016. Dia berkata, "Apabila kita bercakap tentang harapan, kita sering merujuk kepada apa yang tidak ada kuasa untuk kita sedari. Malah, apa yang kita harapkan melebihi kekuatan manusia dan persepsi kita. "

### **Ya, kita mempunyai harapan.**

Harapan kita terdapat dalam kata-kata Yesus, "Di dunia kamu akan menderita, tetapi tabahkanlah hati kamu, kerana Aku sudah mengalahkan dunia! " (*Yohanes 16:33*).

Ya, kita mempunyai harapan. Kita, bersama Yesus dapat mengalahkan dunia!

### **Soalan untuk perkongsian.**

- Di manakah kekacauan, kekeliruan, penderitaan atau bencana baik kewangan dan semulajadi dalam komuniti atau negara kita ?
- Bagaimanakah kita boleh membawa harapan dalam situasi seperti ini ?

### **PENDALAMAN - Rm 8: 22-25**

Kita tahu bahawa sehingga saat ini alam semesta merintih kesakitan seperti kesaktian yang dialami wanita yang bersalin. Bukan sahaja alam semesta yang merintih, tetapi kita juga merintih dalam batin. Kita yang sudah menerima Roh Allah sebagai kurnia Allah yang pertama, pun masih menunggu masanya Allah menjadikan kita anak-anak-Nya dan membebaskan diri kita seluruhnya. Kerana dengan berharap, kita di selamatkan. Tetapi jika kita boleh melihat apa yang kita harapkan, maka hal itu bukan lagi harapan. Siapakah mengharap sesuatu yang sudah dilihatnya? Tetapi jika kita mengharap sesuatu yang belum kita lihat, kita menunggu dengan sabar."

## **Renungan .**

1. Kita membaca teks sebanyak tiga kali.
2. Kita mengambil masa tiga minit untuk berdiam diri dan mendengar perkataan yang Tuhan ingin katakan kepada kita di dalam hati kita.
3. Sesiapa yang ingin berkongsi perkataan / frasa yang menyentuh diri.
4. Pilih ' sabda kehidupan' dari teks tulisan untuk kumpulan kita.

## **TINDAKAN**

Di KED kita ..... pada bulan Disember ini, marilah kita membawa HARAPAN kepada mereka yang berada di tengah-tengah kekacauan, dengan itu merayakan Kristus Harapan kita di dalam komuniti kita.

**Doa Penutup :** Menjemput anggota KED lain untuk mengucapkan doa penutup.

**Lagu Penutup :**